
Protokół Nr  8/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 26 sierpnia 2013 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o działalności finansowo-rzeczowej Białogardzkiego Parku Inwestycyjnego 

INVEST-PARK Sp. z o.o. za I półrocze 2013 r. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) współdziałania z Gminą Białogard w zakresie wykonywania zadania publicznego, 
obejmującego zapewnienie niepełnosprawnym uczniom, będącym mieszkańcami 
Białogardu, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego w Sławnie, 

b) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
Białogard,  

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 
d) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła przedstawiony porządek, głosując: za-3 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

W związku z nieobecnością Prezesa Spółki z o.o. Białogardzki Park Inwestycyjny 
INVEST-PARK Komisja zdjęła z porządku ten punkt. 

 
 
Ad 3  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
a) współdziałania z Gminą Białogard w zakresie wykonywania zadania publicznego, 

obejmującego zapewnienie niepełnosprawnym uczniom, będącym mieszkańcami 
Białogardu, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego w Sławnie, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca  Burmistrza 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko  – pytał  jakie przewidziano rozwiązanie odnośnie dowozu dzieci? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że porozumienie podpisujemy z Gminą Białogard, bo inaczej 

Miasto musiałoby ogłosić przetarg dla dwóch uczniów. Obecnie przekazujemy to zadanie 
Gminie, która też dowozi dzieci a ma ich więcej. 
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Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie).  

 
b) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Białogard,  
Przedstawiła: Maria Wiśniewska, specjalista ds. architektury 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko  – pytał  czy wszystkie wnioski od mieszkańców zostały ujęte w tym projekcie 

uchwały? 
M.Wiśniewska – odpowiedziała, że studium jest wstępem do dokonywania zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego i na tym etapie nie są one realizowane. Wnioski 
wpływają na bieżąco i są analizowane czy dana zmiana wymaga zmiany studium czy tylko 
zmiany w planie. Obecnie zostały przedstawione wnioski, które wymagają najpierw 
zmiany w studium. 

Przewodniczący Rady – pytał czyją własność stanowi podstrefa L4 i jaką ma powierzchnię? 
M.Wiśniewska – odpowiedziała, że część to tereny miejskie, a część należy do Lasów 

Państwowych i przygotowywana jest zamiana. 
S.Purol – pytał czy studium obejmie wszystkie funkcje odnośnie koncepcji zagospodarowania 

obiektów po Uniconie? 
M.Wiśniewska – wyjaśniła, że zmienia się funkcję terenu na teren zabudowy mieszkalnej 

wielorodzinnej z usługami nieuciążliwymi. Kolejnym etapem będzie zmiana planu. 
Na tym zakończono dyskusję. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3 (jednogłośnie).  
 
 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Zastępca  Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – pytał o wydatki związane ze spółką Wysypisko w Krzywopłotach? 
Burmistrz – wyjaśnił, że albo przekażemy nieruchomość z wysypiskiem do rekultywacji i 

uzgodnimy szczegóły likwidacji i rekultywacji tego terenu, bądź pozostawimy 
dotychczasową spółkę. Przepisy zmieniły się w tym zakresie. Rekultywacją ma się zająć 
MiG Karlino. Porozumienie jest nieaktualne.  

Na tym zakończono dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie).  

 
 
d) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020. 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu  
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie).  
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Ad 4  
W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych problemów. 

 
 

Ad 5  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  15.00  zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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